PRESS RELEASE

HAMPTONS INTERNATIONAL: WHERE lifestyle MEETS modern LIVING AT JUMEIRAH BEACH WALK showcasing at the American Express World Luxury Expo Jeddah 2017 – RITZ-CARLTON, 4-6 October

24/08/2017



JEDDAH: KINGDOM OF SAUDI ARABIA BRIEF OUTLINE

HAMPTONS INTERNATIONAL: WHERE lifestyle MEETS modern LIVING AT JUMEIRAH BEACH WALK showcasing at the American Express World Luxury Expo Jeddah 2017 – RITZ-CARLTON, 4-6 October

PROFILE

Discover premium luxury beachfront living at the pinnacle of Jumeirah Beach Walk in Dubai Marina. The Address Hotels + Resorts presents a new iconic development – an exotic blend of بیان صحفی

هامبتونز إنترناشيونال: عندما يلتقي نمط العيش مع الحياة العصرية في ممشى جميرا بيتش -معرض الفخامةالعالمي «أمريكان إكسبريس» جدة 2017 - ريتز كارلتون، من 6-4 أكتوبر

24/08/2017



جدة: المملكة العربية السعودية لمحة تعريفية

هامبتونز إنترناشيونال: عندما يلتقي نمط العيش مع الحياة العصرية في ممشى جميرا بيتش - معرض الفخامةالعالمي «أمريكان إكسبريس» جدة 2017 - ريتز كارلتون، من 6-4 أكتوبر

نبذة سريعة

اكتشف روعة حياة الرفاهية على شاطئ البحر في ممشى جميرا بيتش بدبي مارينا. تقدم فنادق ومنتجعات «ذي أدريس» تطورًا إبداعياً جديدًا - بمزيج رائع يجمع بين الهندسة المعمارية الأنيقة وغط الحياة الطبيعية المطلة

architectural elegance with a natural beach-side lifestyle in the heart of the city, transforming the already impressive Jumeirah Beach skyline forever.

The project stands out for its shimmering façade and elegant architecture, while stretching 303 metres into the sky. This is the first The Address property in Dubai offering over 100 metres of direct beach frontage. The project is in close proximity to some of Dubai's most visited destinations such as The Beach, The Jumeirah Beach Walk, Dubai Marina Walk and many more.

This is the first The Address property in Dubai offering over 100 metres of direct beach frontage. The project is in close proximity to some of Dubai's most visited destinations such as The Beach, The Jumeirah Beach Walk, Dubai Marina Walk and many more.

The 217 keys, luxury hotel features elegant 'La Dolce Vita' inspired interiors and landscaped exteriors with beach access, transforming this property into a natural lifestyle destination in the heart of the city. على الشاطئ في قلب المدينة، لتحول أفق جميرا بيتش الرائع إلى الأبد.

ينفرد المشروع بواجهته المتلألئة ومعماره الأنيق، بارتفاع 303 متر. وهو الأول من مجموعة «ذي أدريس» في دبي الذي يقدم واجهة بحرية مباشرة على الشاطئ بامتداد يزيد عن 100 متر. يتميز المشروع موقعه القريب جدًا من أكثر الأماكن ارتيادًا في دبي، مثل: ممشى جميرا بيتش، ممشى دبي مارينا والكثير غيرهم.

وهو الأول من مجموعة «ذي أدريس» في دبي الذي يقدم واجهة بحرية مباشرة على الشاطئ بامتداد يزيد عن 100 متر. يتميز المشروع بموقعه القريب جدًا من أكثر الأماكن ارتيادًا في دبي، مثل: ممشى جميرا بيتش، ممشى دبي مارينا والكثير غيرهم.

يحتوي الفندق على 217 غرفة، تتميز بتصاميمها الداخلية الأنيقة المستوحاة من «لا دولتشي فيتا» ومساحات خارجية منسقة مع إمكانية الوصول إلى الشاطئ، حيث حولت المكان إلى وجهة تتميز بنمط حياة قائمة على الطبيعة في

Outstanding services, luxurious amenities and the indulgent elegant feel extends a taste of the world-renowned travel experience that epitomises the hospitality of The Address Hotels + Resorts. The experience features international dining, serene spa facilities and an impressive rooftop infinity pool offering unrivalled 360degree views of the Dubai skyline and the Arabian Sea'.

Outstanding services, luxurious amenities and the indulgent elegant feel extends a taste of the world-renowned travel experience that epitomizes the hospitality of The Address Hotels + Resorts.

The experience features international dining, serene spa facilities and an impressive rooftop infinity pool offering unrivalled 360-degree views of the Dubai skyline and the Arabian Sea'.

Hashtag: #WORLDLUXURYEX

قلب المدينة. يوفر المشروع خدمة ممتازة ووسائل راحة فاخرة في أجواء تتسم بالأناقة، ما يمنح مرتاديه تجربة سفر عالمية تجسد روح الضيافة والحفاوة المميزتين لفنادق ومنتجعات «ذي أدريس». ستحظى بتجربة استثنائية بفضل ما يوفره الفندق من مأكولات عالمية، ونادي صحي هادئ وحمام السباحة الرائع على السطح الذي يتمتع بإطلالات خلابة من جميع الزوايا على أفق مدينة دبي والخليج العربي.

يوفر المشروع خدمة ممتازة ووسائل راحة فاخرة في أجواء تتسم بالأناقة، ما يمنح مرتاديه تجربة سفر عالمية تجسد روح الضيافة والحفاوة المميزتين لفنادق ومنتجعات «ذي أدريس».

ستحظى بتجربة استثنائية بفضل ما يوفره الفندق من مأكولات عالمية، ونادي صحي هادئ وحمام السباحة الرائع على السطح الذي يتمتع بإطلالات خلابة من جميع الزوايا على أفق مدينة دبي والخليج العربي.ً

الوسم:#WORLDLUXURYEX

نهاية البيان:

الشركة (ملاحظات إلى المحررين) نبذة عن مجموعة الفخامة العالمية:

(COMPANY (NOTES TO EDITORS

:About World Luxury Group

ENDS:

World Luxury Group is the corporate head office for the executive production team of the World Luxury Expo series of events .across the Middle East and Asia

:For more information

مجموعة الفخامة العالمية هي مكتب الشركة الرئيسي لفريق الإنتاج التنفيذي المسؤول عن تنظيم سلسلة وفعاليات معرض الفخامة العالمي في جميع أنحاء الشرق الأوسط وآسيا. لمزيد من المعلومات:

enquiries@world-luxury-group.com

صدر البيان عن:

مكتب الصحافة – مجموعة الفخامة العالمية لطلب صورة إضافية، يُرجى الاتصال بنا عن طريق بريدنا الإلكتروني أو زيارة موقعنا الرسمي:-

> davidlewis@world-luxury-group.com www.world-luxury-group.com

:ISSUED BY

Press Office - World Luxury Group -:Additional image requests to